
 

 

 
 
 
 
 
Številka: 900-1/22 
Datum: 18. 04. 2024  
 
 

Z A P I S N I K 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v četrtek, 18. 4. 2024, ob 18. uri, v dvorani gasilskega doma Sodražica. 

 
Prisotni člani občinskega sveta: Ernest Pirnat, Zvonko Janež, Jelka Pakiž, Drago Arko, Franc Lesar, 
Branko Arko, Karmen Kordiš, Zdenka Lušin,  
Odsotni člani občinskega sveta: Evgen Zajc (opravičeno odsoten) 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih, Blaž Kovačič  
- gostje:  

o Mateja Jazbec, pomočnica direktorja RC Novo mesto d.o.o. (k točki 2) 
o Petra Debeljak, nekdanja direktorica Lekarne, in ga. Andreja Dejak, v.d. direktorice 

Lekarne (k točki 3) 
o Nastja Hafnar, direktorica Knjižnica Miklova hiša Ribnica (k točki 4) 
o Antun Gašparac, direktor Hydrovoda d.o.o. (k točki 5) 
o Bojan Trdan, direktor Komunale Ribnica d.o.o. (k točki 6) 
o Marija Ajdič Francelj (k točki 8) 

- predstavniki medijev: / 
 
Uvodoma je župan pozdravil prisotne in predlagal, da vodenje seje prevzame podžupan Ernest Pirnat, 
sam pa da bo po potrebi sodeloval na seji za dodatne obrazložite in morebitna vprašanja. Ernest Pirnat 
je pozdravil prisotne in ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih osmih članov občinskega sveta ter s 
tem sklepčnost. Predstavil je predlog dnevnega reda in predlagal, da se zamenjata točka Zaključni 
račun in Odlok o zapuščenih vozilih. Svetniki na predlog niso imeli pripomb in so soglasno potrdili 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnika 8. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 8. redne seje. 
2. Strategija razvoja Občine Sodražica. 
3. Letno poročilo Lekarne Ribnica in delovna uspešnost direktorice. 
4. Letno poročilo Knjižnica Miklova hiša Ribnica in delovna uspešnost direktorice. 
5. Letno poročilo Hydrovda d.o.o. 
6. Letno poročilo Komunale Ribnica d.o.o. 
7. Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v Občini Sodražica, 1. obravnava (76. člen Poslovnika) 
8. Zaključni račun Občine Sodražica za leto 2023 (83. člen Poslovnika).  
9. Vloge občanov - predlog Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
10. Pobude in vprašanja.* 
11. Razno. 
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AD/1 Obravnava zapisnika 8. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 8. redne seje 
Občinski svet ni imel pripomb na zapisnik 8. redne seje. Soglasno so bili sprejeti naslednji 
 

SKLEPI: 

Potrdi se zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 7. 3. 2024. 

 
Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 8. redne seje. 
 
 
AD/2 Strategija razvoja Občine Sodražica 
Uvodoma je Ernest Pirnat povedal, da se je dokument pripravljal eno leto ter da so pri pripravi lahko 
sodelovali vsi občani in predal besedo Mateji Jazbec iz RC Novo mesto d.o.o. 
Mateja Jazbec je najprej pohvalila, da je Občina Sodražica lahko vzorčni primer priprave dokumenta 
strategija. Predstavila je pomen strategije za Občino in povedala, da se je postopek izdelave strategije 
začel z analizo stanja, z anketnim vprašalnikom ter predstavila nadaljnje korake, ki so bili opravljeni za 
pripravo dokumenta. Predstavila je področja, ki jih zajema strategija ter izpostavila izzive in cilje teh 
področij. Na koncu je predstavila še okvirno finančno oceno programov, ukrepov oz. projektov 
strategije ter izhodišča za izvajanje strategije in predstavila načine za spremljanja izvajanja dokumenta. 
 
Ob 18.20 sta se seji pridružili Andreja Dejak in Petra Debeljak. 
 
Predlog Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in razvojne programe in obravnavo dokumenta na 
Odboru je predstavil Ernest Pirnat. Predlog sklepa Statutarno pravne komisije je predstavil Branko 
Arko. 
 
Razprava: Karmen Kordiš je izrazila mnenje, da so bile aktivnosti s strani RC Novo mesto dobro peljane 
in vsi, ki so imeli interes, so imeli tudi možnost sodelovanja pri oblikovanju vsebine.  
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Strategija razvoja Občine Sodražica. 
 
 
Župan se je zahvalil Občinskemu svetu za sprejem dokumenta, RC Novo mesto pa za korektno vodenje 
in pripravo strategije. Povedal je, da gre za pomemben dokument, ki bo v pomoč pri nadaljnjem 
načrtovanju, je pa tudi zaveza. Povedal je, da je dokument ambiciozen in bo terjal veliko truda za 
realizacijo, pri čemer pa bo izvedba odvisna tudi od tega, koliko bo posluha na ravni države do razvoja 
podeželja v bodoče. Podal je mnenje, da gre vendarle za realen dokument. 
 
Ob 18:50 je Mateja Jazbec zapustila sejo. 
 
 
AD/3 Letno poročilo Lekarne Ribnica in delovna uspešnost direktorice 
Letno poročilo je predstavila nekdanja direktorica Lekarne Ribnica Petra Debeljak. Povedala je, da je 
zavod posloval pozitivno, katere aktivnosti so peljali poleg rednih dejavnosti Lekarne, da so si 
prizadevali za zadovoljstvo strank in da so po več letih truda vendarle uspešno izvedli javno naročilo 
nabave lekarniških artiklov. Pričeli so tudi z lekarniško spletno trgovino, posodabljali spletno stran in 
pridobili naziv Učni zavod, s čemer lahko nudijo podporo študentom farmacije. Izpostavila je tudi delo 
in poslovanje enote lekarne Sodražica ter izrazila zadovoljstvo, da se bo v Sodražici izgradila enota 
DSO, pri čemer upajo, da se bo to poznalo tudi na večjem obsegu poslovanja sodraške enote lekarne. 
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Glede na to, da je od 1. 4. 2024 v Lekarni delo  v.d. direktorice prevzela Andreja Dejak, je podžupan 
tudi njej predal besedo. Povedala je, da prevzela funkcijo z namenom, da zavod lahko nemoteno 
deluje. Izpostavila je izzive in cilje, s katerimi se je pripravljena soočati ter povedala, da si želi 
konstruktivnega sodelovanja z občinami. 
Darja Vetrih je predstavila vlogo Sveta zavoda Lekarne Ribnica, ki naproša Občinski svet, da poda 
soglasje za izplačilo delovne uspešnosti direktorici za leto 2023. Obrazložila je pravno podlago za 
podajo soglasja in katere pogoje mora zavod izpolnjevati, da se izplačilo izvede. 
 
Zvonko Janež je predstavil sklep Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, da se poda 
soglasje k izplačilu delovne uspešnosti. 
 
Podžupan je odprl razpravo. 
Razpravljali so: Franci Lesar, Jelka Pakiž, Andreja Dejak, Petra Debeljak, Karmen Kordiš, Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o poslovalnici v Sodražici. Izpostavljen je bil pomen dostopnosti lekarne za vsakogar.  
 
Po razpravi sta ob 19.05 sejo zapustili Andreja Dejak in Petra Debeljak. 
 
Podžupan je dal na glasovanje predlog sklepa KMVVI in soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Občina Sodražica kot soustanoviteljica Lekarne Ribnica podaja soglasje k višini dela plače za redno 
delovno uspešnost direktorice Petre Debeljak za leto 2023, in sicer v višini 5% letnih sredstev njene 
osnovne plače v letu 2023, kar predstavlja 1.796,81 EUR bruto. 
 
 
AD/4 Letno poročilo Knjižnica Miklova hiša Ribnica in delovna uspešnost direktorice 
Direktorica Nastja Hafner je predstavila delovanje zavoda, posebej izpostavila delovanje enote 
knjižnice v Sodražici. Predstavila je področje nabave gradiv, obiskanost in vpisanost v knjižnico, pri 
čemer je izpostavila, da v Sodražici naraščata tako izposoja kot obiskanost. Opisala je tudi področje 
izobraževanja, programe za predšolske otroke in šolsko mladino ter odrasle. Ob koncu je povzela še 
poslovno poročilo, povedala, da so poslovali pozitivno ter dodala, iz katerih virov se financira knjižnica. 
 
Ob 19.20 se je seji pridružila Marija Ajdič Francelj. 
 
Darja Vetrih je obrazložila vlogo Sveta zavoda Knjižnica Miklova hiša Ribnica, s katero zaproša Občinski 
svet za podajo soglasja k izplačilu delovne uspešnosti direktorici za leto 2023. Predstavila je merila in 
izpostavila izredni dogodek v knjižnici v Ribnici (izliv vode), ki ga je svet zavoda skladno s Pravilnikom 
dodatno vrednotil. 
 
Zvonko Janež je predstavil sklep Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, da se poda 
soglasje k izplačilu delovne uspešnosti. 
 
Razprava: Karmen Kordiš je pohvalila delovanje knjižnice in tudi knjižničark. Blaž Milavec je izpostavil, 
da se da marsikaj narediti tudi v manjšem okolju in da je začutiti pozitivno delovanje knjižnice. Tudi 
Ernest Pirnat je pohvalil projekte, ki širijo bralno pismenost. 
 
Po razpravi je ob 19.35 Nastja Hafner zapustila sejo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
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SKLEP: 

Občina Sodražica kot soustanoviteljica Knjižnica Miklova hiša Ribnica podaja soglasje k višini dela 
plače za redno delovno uspešnost direktorice Nastje Hafner za leto 2023, in sicer v višini 5% letnih 
sredstev njene osnovne plače v letu 2023, kar predstavlja 1.784,44 bruto. 
 
 
AD/5 Letno poročilo Hydrovda d.o.o. 
Antun Gašparac je predstavil dejavnost podjetja, poslovanje v letu 2023 in oceno uspešnosti podjetja 
v letu 2023. Izpostavil je, da je poleg zadostne količine vode pomembna tudi kakovost vode. Predstavil 
je indikatorje uspešnosti poslovanja ter izpostavil izzive, s katerimi se podjetje sooča (padec porabe 
vode iz javnega vodovoda predstavlja težavo pri zagotavljanju kakovosti vode), naštel nekaj večjih 
investicij, pri čemer je izpostavil vrtino na Gori. Obrazložil je še poslovno poročilo, obseg prihodkov in 
odhodkov. Predstavil je večje načrte podjetja za prihodnost in izpostavil nekaj izzivov. Ob koncu se je 
zahvalil občini za konstruktivno sodelovanje. 
 
Razprava: Drago Karel Arko, Antun Gašparac. 
Razprava je tekla o kakovosti vode na Gori in o tem, da se stari vodni viri na Gori ohranjajo.  
 
Ob 20.10 je Antun Gašparac zapustil sejo. 
 
 
AD/6 Letno poročilo Komunale Ribnica d.o.o.  
Bojan Trdan je predstavil primerjavo poslovanja Komunale med leti 2022 in 2023, in sicer po področjih, 
ki jih Komunala pokriva (zbiranje in odlaganje komunalnih odpadkov, čiščenje odpadnih vod, pogrebna 
služba, urejanje zelenic, vzdrževanje cest, tržna dejavnost). Predstavil je tudi kadrovsko strukturo. 
Povedal je, da je bilo poslovanje pozitivno. 
 
Razprava: Drago Karel Arko, Bojan Trdan, Blaž Milavec, Ernest Pirnat. 
Razprava je tekla okoli vzdrževanja reda oz. večjih količin smeti v okolici cerkve na Gori.  
 
Ob 20.40 je Bojan Trdan zapustil sejo. 
 
 
AD/7 Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v Občini Sodražica, 1. obravnava (76. člen 

Poslovnika) 
Marija Ajdič Francelj je predstavila razloge za sprejem novega odloka, pravno podlago oz. novo 
zakonodajo. Povedala je, da predlog Odloka natančneje določa pooblaščenega izvajalca, pravico 
posega v vozilo z namenom pridobitve identifikacijske številke vozila ter stroške odvoza in hrambe 
zapuščenega vozila, ne določa pa kazenske sankcije za lastnika zapuščenega vozila, ki vozila ne 
odstrani, kljub temu, da je bila odrejena odstranitev, saj to določa 19. člen Zakona o pravilih cestnega 
prometa. 
Povedala je, da na območju Občine Sodražica do sedaj še ni bilo primera, da bi morali izvesti odvoz oz. 
hrambo vozila, večkrat pa se s tem SOU sooči v Občini Ribnica.  
 
Predlog Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje in povzetek razprave na seji odbora je 
predstavil Franci Lesar, predlog Statutarno pravne komisije pa Branko Arko. 
 
Razpravljali so: Marija Ajdič Francelj, Branko Arko, Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o pristojnostih glede odvoza zapuščenih vozil ter na kakšen način se oblikujejo cene 
odvoza in hrambe. Posebej je Ajdič Francelj obrazložila, kdaj se smatra, da je vozilo zapuščeno, kdaj 
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pa gre za odpadek. Razprava je tekla tudi o tem, kdo ima pristojnost nad odpadnimi vozili na zasebnih 
zemljiščih. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sodražica sprejme Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v občini Sodražica, v 
1. obravnavi. 
 
 
Ob 21.00 je Marija Ajdič Francelj zapustila sejo. 
 

 
AD/7 Zaključni račun Občine Sodražica za leto 2023 (83. člen Poslovnika) 
Župan Blaž Milavec je podal obrazložitev poslovanja Občine v letu 2023 in predstavil zaključni račun. 
Izpostavil je najpomembnejše dejavnike, ki so vplivali na realizacijo proračuna (dvig plač, inflacija, 
visoke cene v gradbeništvu, zimska služba vzdrževanja občinskih cest). Omenil je nekaj projektov in 
dogodkov, ki so jih izvedli Občina oz. lokalna društva in organizacije. Povedal je, da bi si želeli, da bi 
bila večja realizacija na investicijskem delu in obrazložil, zakaj je bilo potrebno določene projekte 
preložiti (kanalizacija Zamostec – ni bilo sofinanciranja države, cesta Vagovka-Gora – previsoke cene 
ponudnikov,…). Povedal je, kateri projekti so se pripravljali (nadaljevanje kanalizacije, enota DSO, ...). 
Obrazložil je še finančni del proračuna, prihodkovni in odhodkovni del, tudi v primerjavi s predhodnim 
letom. 
 
Karmen Kordiš je podala predlog sklepa Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem, 
Branko Arko pa predlog sklepa Statutarno pravne komisije. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sodražica sprejme Zaključni račun Občine Sodražica za leto 2023. 
 
 
AD/9 Vloge občanov - predlog Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje 
 
Vloga za sofinanciranje hišnega priključka na kanalizacijo 
Blaž Kovačič je pojasnil vlogo lastnice enostanovanjske stavbe v ulici Na Pesek, ki je do obstoječega 
kanalizacijskega omrežja oddaljena ca 30 m. 
Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode na območju Občine Sodražica Uradni list RS , 
št. 49/2022 govori o tem, da je območje opremljeno s kanalizacijo, če je razdalja manjša od 50 m, 
odvajanje komunalne odpadne vode iz stavbe, ki nastaja nad nivojem terena, pa je možno brez naprav 
za prečrpavanje. Povedal je, da je v času izgradnje kanalizacijskega sistema pred dobrim desetletjem 
Občina Sodražica, zaradi različnih oddaljenosti priključkov in posledično zaradi vzpostavitve približno 
enakih pogojev vsem gospodinjstvom, sprejela odločitev, da se financira vse hišne priključke v naselju 
Žimarice v delu, kar presega dolžino 25 m. 
 
Predstavil je predlog sklepa Odbora za komunalne zadeve in prostorsko planiranje. 
 
Razprave ni bilo. 
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Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Občina Sodražica, pri hišnem fekalnem priključku Milka Gornik, stanovanjska hiša Na Pesek 38, 1317 
Sodražica, parc. št. 550, k.o. 1619 – Sodražica, financira izgradnjo fekalne kanalizacije nad dolžino 
25 m od javnega fekalnega omrežja, do njene stanovanjske hiše. 
 

 
AD/10 Pobude in vprašanja 
Podanih ni bilo pobud in vprašanj. 
 
 
AD/11 Razno 
Župan je povabil svetnike na dogodke in prireditve, ki jih organizirajo občina, društva ali druge 
organizacije v občini.  
 
Župan je svetnike tudi seznanil, da je Nadzorni odbor pričel z nadzorom poslovanja v letu 2023 in 
povabil svetnike, da predlagajo področja za nadzor. 
 
Svetnike je še prosil za soglasje, da se naslednja seja prestavi za en teden, na 13. 6. Svetniki so s 
predlogom soglašali. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.30. 
 
 
 
 
Zapisala:         Podžupan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            Ernest Pirnat l. r. 
 


